

Seilstyremøte 6-2015

| No. | Tema | Aksjon | Ansvarlig | Status |
|-----|--|---|---------------------------|--------|
| 1 | Nytt fly,handicap utrustet | <p>Vi ønsker å vurdere SZD-54-2 og ASK-21 når vi skal anskaffe nytt fly med handicaputrustning. Styret har tidligere godkjennet en kostnadsramme på 12.000.- Kan vi sende Mariann/Ingar Pedersen. Det er definert K-21 i søknaden til ekstrastiftelsen dette er også et vedtak i fra årsmøtet. En endring av flytype krever et vedtak fra ekstraordinært årsmøte. En bestilling av ny 2-seter må settes før sommerferien.</p> <p>For K-21: Dette er et fly vi kjenner godt. Det har nå en hjulbrems på stikken for handicap bruk. Jon V. har flydd mange starter med funksjonshemmede. Erfaringen er at sideroret er litt tungt og sideror/brems sitter litt tett. Litt dårlige ytelser.</p> <p>For SZD: Det er flydd av handikappede. Pedalene må festes med stenger. Avgangstekning bør være lik K21. Det er 10-20 KG tyngre. Steilehastighet omtrent lik. Understell er samme. Flyet har ikke seterygg men må bruke puter. Handicaputsyret er under godkjenning, ikke godkjent per nå. Instrumentbrettet kan ikke løftes opp. Bremsen har treinnløs låst posisjon.</p> | Styret | Lukket |
| 4 | Vårdugnad ved søndagsstengt flyplass | Incentiveløsning bør vurderes for å bedre oppmøte. | Morten | lukket |
| 6 | Hokksunddagene juni, Mortensrud og Drammensdagene august | <p>Forslag: Tom Brien stiller på arrangemangene. Kjetil sjekker opp simulator fra NLF seil (Steinar Ø.) Det finnes ikke noen simulator tilgjengelig for tiden. Hokksunddagene ble avlyst da det ble for mye styr rundt flyplassutvikingen i</p> | Morten | Lukket |
| 14 | Nye instruktørkandidater | Anders Devik for 2016 / Fremtidig instruktør i Stig Hovind | Jon | Lukket |
| 18 | Ansvarlig for oppl.turer | Styret må få en person til være ansvarlig for organiseringen av oppl.turer 2016. Forreslår å fortsette med Oppl.tur acro 3000, gavetur seilfly 1500, en flydag 800 (ungdom 400.-). | Styret | Åpen |
| 19 | Ungdomspriser, Prisregime | Vurdere hvordan vi skal prise for ungdom 19-25 og andre. | Styret | Åpen |
| 20 | Tilskudd for ungdom 15-18år. | Vi trenger et skjema for tilskudd til ungdom. Jon V. tar tak i dette og tilskuddsordningen er uendret. | Styret | Lukket |
| 21 | Ungdomsleir Påsken 2016 | Priser og sted fastsettes (Vågå/Frya). Booke bosted for ungdom/instruktører/sleper. Jon sjekker Ringeby / Frya leir. | Styret | Åpen |
| 24 | WEB for seilflygruppen | Jon kan ta enkle tekstoppdateringer. Vi må finne en løsning for videre drift av WEB. Dette har vært tema i hovedstyret men leder ønsker ikke å endre på | Jon | Lukket |
| 30 | Ungdomsårskort i påske | Årskortpris for de som ikke har årskort. Styret ønsker å innføre dette for ungdommen i påsken. Det har vært slik før på Vågå. | Kjetil sjekker med Øyvind | Lukket |

| | | | | |
|----|--|---|-------------|--------|
| 31 | Årskortpris for hvordan vi kan få ned kostnaden for juniorer, under 25år. | Dette må opp i seilstyret til vurdering ved en neste anledning. | Hovedstyret | Lukket |
| 32 | Timepris DFK / Pris per 100m | Dette må opp i seilstyret til vurdering ved en neste anledning. | Morten | Åpen |
| 36 | Vi må ha bly til CM + mer til K-21 | Dette må være klart til påske... eller snarest mulig. | Morten | Åpen |
| 37 | Acrokurs i mai/Juni + Teori | Det er avholdt teorikurs men det gjenstår å komme i gang med det praktiske opplegget. | Kjetil | Lukket |
| 39 | Se om det er mulig å låne golfbil fra KBG siste helgen i mai | Vi bør se om vi kan ha en mulighet med el.bil for flytting av fly på ENHS. Pris på nett er ca 35.000 for en slik golfbil. Den må være registrert og ha forsikring. | Morten | Åpen |
| 45 | Strategiplan lages høsten 2015 | Det er for mange andre oppgaver så dette må utsettes. Bygge videre på den som var laget for noen år tilbake. | Styret | Lukket |
| 46 | Mulig teknikker (Stig Hovind) | Hva gjør vi? | Styret | Lukket |
| 47 | Vi hadde ikke årskort på DFK under påskeaktiviteten og det kostet oss 8000.- | Vi må sørge for å kjøpe årskort i 2016 dersom vi har samme påske arrangement | Styret | Lukket |
| 48 | Hva gjør vi med AM | Vi ønsker å ha 3 stk. 2-setere tilgjengelig om vi klarer å håndtere det. Dette må vurderes videre. Det er til tider aktivitet nok til å ha 3xK21. Vi kan eventuelt leie ut AM?! | Styret | Lukket |
| 49 | Hva med eksisterende flypark | Dette vurderes med strategi for DFK/Seil | Styret | Åpen |
| 50 | WEB | WEB-løsningen må fornyes/forbedres. Dette må tas med Hovedstyret. | Morten | Åpen |
| 51 | Årskort 2016 for ENNO?? | Husk å bestille årskort. Må legges inn i årshjulet. | Styret | Lukket |
| 52 | Wågå 2016 | Det er besluttet at vi arrangerer Wågå 2016. Ingar Brenna er i gang med organiseringen. | Styret | Lukket |
| 53 | Prising for 2016 | Det må arrangeres et eget møte for prising og organisering for 2016. Morten setter opp tidspunkt for dette møtet. | Morten | Åpen |
| 54 | Nye trekk til vinger på en K-21 | Vi ønsker å investere i nye trekk til begge 2-seterene. Vi ønsker å kjøpe et sett med vingetrekk til et fly i år og så til den neste 2-seteren neste år. | Morten | Åpen |
| 55 | GAW/GID | GAW er solgt og ikke lenger tilgjengelig for DFK/Seil. GID har gått 3 turer i 2015, dette er for lite. Styret har besluttet å si opp avtalen på GID. Jon vil sjekke om GID kan overtas av klubben for en rimelig penge. | Morten | Lukket |
| 56 | Hangaren må repareres (Duk må strekkes) | Må repareres før vinteren med LIFT! | Morten | Åpen |
| 57 | Økonomi/årsregnskap | Det er mange poster i regnskapet som ikke er forståelig for seilgruppen. Morten vil følge opp mot kasserer for å finne ut av hva postene er. F.eks. hva er slepeflyinnleie. Dette er en stor post. | Morten | Åpen |
| 58 | Startavgift på undomsleir 2015 | Ungsom som er belastet for startavgift på 130.-/start skal tilbakeføres. | Morten | Åpen |

| | | | |
|---|---|-----------|--------|
| 59 Budsjett 2016 | Dette må avvente til vi får oversikt over poster gruppen ikke forstår innholdet av. Budsjettet legges på nivå med 2015. | Morten | Åpen |
| 60 Flypriser | Seilgruppen ønsker å opprettholde prisregimet vi har men endre prisene. Ungdom bør få være ungdom til og med det året man fyller 19 år. Skal ha egne ungdomspriser. Ungdom/vernepliktige og studenter skal had redusert årskortpris. Dette legges til grunn i budsjettet. | Morten | Åpen |
| 61 Vi skal selge AM | AM skal legges ut for salg. Øyvind har god kjennskap til markedet og seilstyret anbefaler å følge hans antatte markedspris. AM må ikke selges ut av klubben før GHC er operativt. | Morten | Åpen |
| 62 Kjøretøy bakkehåndtering av seilfly. | Legges inn i budsjettet for 2016 og dette vil hjelpe oss med HC drift. Søk midler fra en stiftelse/fond. | Morten | Åpen |
| 63 Arrangementer for HC | Vi bør lage arrangementer som inkluderer HC og utsatte grupper og søke midler fra extrastiftelsen og andre. Dette bør tas opp i hovedstyret også. | Morten | Åpne |
| 64 Heis til funksjonshemmede | Vi trenger en heis til funksjonshemmede. Dette må det søkes om fra en | Morten | Åpne |
| 65 Wavecamp | Det går bra med planleggingen. Wavecamp blir arrangert på Vågå. Så blir det en ungdoms/påskeleir på Frya. Ungdommen kan bo på Frya leir. Trenger en instruktør til og trenger slepeflyver for to dager til. Det er vedtatt at Klubben dekker overnatting + ekstra kostnader for flyving på Frya. Ungdommen kan fly for vanlige priser. Dette slik som ved tidligere år. (ikke som i fjor da det kom | Ingar/Jon | Lukket |
| 66 ENNO | Det er ikke lov å fly på ENNO uten radiosertifikat. I tillegg må vi betale for slep med DFK. Hvor skal vi fly fra tiden etter påske til ENHS er klar?? | Morten | Åpen |
| 67 Radiokurs | DFK seil må arrangere kurs slik at dette er i orden når bestemmelsen trer i | Leder | Åpen |
| 68 GID | Styret har per i dag ikke tro på at det vil bli benyttet tilstrekkelig for å ta det inn i klubben. | Leder | Åpen |
| 69 Loggføring ved stripa | Det nye styret bør se på en løsning for logging i baneenden. | Leder | Åpen |

Tilstede 19.02.2016 tid: 18:30-22.00

Jon V

Arne Martin G

Morten S.

Kjetil G.

Stig Hovind